
Referat FAU-møte Jappa skole 25.09.24 
 

Til stede: 
Cathrine Flatebø (tidligere styreleder), Tommy Rasmussen (rektor), Kjetil Moy 

(6.trinn), Anne Holmen (4.trinn), Julie Dahl Keller (2.trinn), Kristine Øvrevik Larsen 

(5.trinn), Weronica Ruud (3.trinn), Jannicke Hallgren (1.trinn), Silje Kringeland 

(7.trinn) 

 

Agenda: 
- Overføring av fra gammelt til nytt styre, gjennomgang av fjorårets 

saker/planer/erfaringer 

- Valg av styre, styreleder(e) 

- Valg av representant til KFU 

- Eventuelt/saker fra trinnene 

 

Gjennomgang av fjorårets saker/hva kan man jobbe videre med/hva må på plass for å 

få overført alle formalia til nytt styre 
- Frivoll skole – mulighet for å gå videre med arbeid mot nedleggelse av skolen. 

Samarbeid med andre skoler/leserinnlegg etc. Ny skolestruktur får store 

konsekvenser for sentrumsskolen 

- Det står en del penger på kontoen som tilhører FAU – mulig å bruke på ting 

som går barna til gode. Inntektene til FAU kommer i hovedsak fra 17.mai og 

sommerkonsert 

- Det finnes 3 kontantkasser med vekslepenger. Disse skal overleveres til ny 

leder. Brukes som vekslepenger ifm sommerkonsert etc. Viktig å ha kontroll på 

dette 

- Personnummer og adresse må oversendes fjorårets styreledere for overføring 

i Brønnøysundregistrene 

 

Valg av styreledere/kasserer/KFU-representant 
Styreledere for 24/25: Silje Kringeland og Weronica Ruud 

KFU-representant for 24/25: Julie Dahl Keller 

 

Eventuelt/saker fra trinnene 
- Ipad – bruk av Ipad, søk og spill 

- Det burde ikke være mulig å søke fritt på skolens ipad hjemme. IKT-agder kan 

begrense dette. Det skal være filter der, så det skal ikke være mulig å søke 



fritt. Dersom det er feil, må dette meldes fra om. Send melding til rektor så kan 

rektor ta dette videre 

- Lån av lokaler: Mulighet for å låne lokaler av skolen? Dette er/vil bli mer 

utfordrende pga kommunens økonomi. Lærer må lønnes, strøm, vann etc. 

Mulig å spørre, men kan få nei 

- Byggeplass: ikke tilstrekkelig sikret. Naturmur er kontaktet. Forespørsel om 

rektor også kan ta kontakt. Rektor har fått beskjed fra kommunen om å 

fortsette å melde fra. Dersom man har bilder, må disse gjerne sendes 

- Tar ikke hensyn/overholder trafikkregler inn til byggeplass (i rundkjøring). 

Overholder ikke tidene. Skulle være roligere rundt skolestart/slutt. Rektor har 

ikke fått tilbakemelding på dette. Kan være lurest å gå via kommunen 

- Referatene fra FAU: noen synes det er vanskelig å finne referatene etter 

møtene. Kan det være aktuelt å sende referat via Visma? Dette når ut til alle 

foreldre 

- 3.trinn: 48 elever deler et toalett. Kan være utfordrende for barna med 

mageproblemer, flere må holde seg.  

o Man kan låne toalett hos andre trinn, evt toalett ved kjøkkenet. Kan 

dette merkes tydeligere? Informere alle elevene 

o Foreldre kan også snakke med lærere for å finne en løsning 

- Nye retningslinjer for fri? Ikke endringer her iflg rektor, men det oppfordres til å 

bruke skoleferiene. 

- Kommunens økonomi er utfordrende. Mer krevende ift mulighet for å sette inn 

vikarer når det mangler pedagoger 

- Mye sykdom på enkelte trinn. Har likevel inntrykk av at lærerne er gode på 

alternativ undervisning, evt miljøarbeidere som kan steppe inn.  

- Neste møte: Onsdag 30.10 kl 18. Prøver å holde oss innenfor en time 

- Siste møte før jul: Torsdag 05.12. kl 18 

- Vi oppretter en messengergruppe for årets FAU 

 

 

 


